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W związku z odpowiedzią na moje zapytanie z dnia 15 listopada 2022 roku, 

chciałam ponowić pytanie, na które nie uzyskałam odpowiedzi' w piśmie, które 

otrzymałam z dnia 29 listopada 2022 roku: ■ ~

1. Skoro Zarząd Nowego Szpitala widzi znaczny przyrost liczby ciężarnych 

kobiet, które mają rozpoznaną tzw. „cukrzycę ciążową" i potwierdza to w 

piśmie z dnia 18 października 2022 roku (i tu cytat): „Niemniej jednak, 

obserwując wzrost liczby kobiet ciężarnych mających rozpoznaną tzw.

• y ■ Zarząd szpitala rozważa podjęcie odpowiednich kroków

mających na celu objęcie opieką ww. ciężarnych". Proszę o informację od

■ y - kiedy i jakie działania Zarząd ma zamiar poczynić w „celu objęcia opieką ww.

' ciężarnych" by nie musiały jeździć na konsultacje do Bydgoszczy czy
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2. Proszę o przedstawienie kosztów (miesięcznych), by móc podjąć działania, 

' w związku z ww.'sprawą.- u i \ i i : ; : ■ < ■ ' : - ■ , \

3. Proszę, jeśli to konieczne ó zwrócenie się z prośbą do NFZ, o wsparcie 

finansowe w ww. sprawie (proszę o dołączenie, jako załączników wysłanych 

A ? przez Państwa dokumentów do NFZ). w ' ę ? u ; o
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